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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  6/2004 

 
 
Tid:   2004-08-12, kl 14.00 - 15.00 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Per Bolund (mp) 
Claes Fleming (fp) 
 
Tjänstemän 
 
Mats Fager, Pauline Sedin Region Innerstad. Lars-Otto Frick Region Ytterstad och Christer 
Lundin Strategisk Planering. 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
SL:s trafikering 2005, remiss. 
 
Yttrandena från stadsdelförvaltningarna har sänts ut innan mötet. 
SL har ändrat sina rutiner ang utbudsplanen. Man skriver inget förslag till trafikering som 
stadsdelarna kan yttra sig över utan man inhämtar önskemål från remissinstanserna.  
SL har även gjort en ny långtidsplanering, ”Strategisk plattform.”  Den är dock inte behandlad 
i SL:s styrelse. 
Tjänsteutlåtandet ska behandlas i GFN den 7/9. I tjänsteutlåtandet anser kontoret att det är en 
brist att SL inte gjort en utbudsplan som man får yttra sig över. Kontoret föreslår att nämnden 
ställer sig bakom följande synpunkter på SL:s remiss. 
? Förstärkning av kollektivtrafiken då invånarantalet ökar. 
? Viktigt med kvalitet och regularitet. 
? Positiv till den ökade busstrafik med anledning av försöket till trängselavgifterna. 
? Viktigt att i ett tidigt stadium av exploatering införa kollektivtrafik. 
? Anpassa busslinjenät i samband med Södra Länkens öppnade 
? Förbättrad pendeltågstrafik norrut mot Uppsala. 
? Förbättrad turtäthet på pendeltågen. 
? Infartsparkeringar utanför staden. 
? Ökad tillgänglighet för funktionshindrade. 
? Fortsätta utveckla stomlinjenät i ytterstaden. 
 
Beslut 
 
Utskottet ansåg att frågan om tillgänglighet ska understrykas ytterligare. Handikapprådets 
synpunkter bör tas på allvar. För övrigt ansåg utskottet att synpunkterna var bra.  
 
§ 3 
 
Inledande diskussion om kollektivtrafikutskottets inriktning. 
 
Enligt beslut som togs vid förra mötet fick ordföranden Margarita Pulido (s) och vice 
ordföranden Helena Bonnier (m) förtroendet att tillsammans med tjänstemän utarbeta ny 
former för utskottet. Detta arbete kommer nu att startas upp. 
Alla ärenden som har med kollektivtrafik att göra ska, innan de behandlas i GFN, beredas i 
kollektivtrafikutskottet.  Även Mobilitetscentret bör kopplas till kollektivtrafikutskottet. 
Syftet med kollektivtrafikutskottet var ju från början ett sätt att skapa en politikergrupp som är 
intresserade av kollektivtrafik och att öka kompetensen genom studieresor och dylikt.  
Utskottet ansåg att instruktionerna för utskottet och även att de punkter som regionerna listat 
upp var bra. Men man saknade en fortlöpande information om bostads-exploateringar som 
Värtan. 
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Helena Bonnier (m) önskade att i KU får fortlöpande information om  
- förberedelser för trängselavgifterna och därtill kopplade kollektivtrafiksatsningar 
- arbetet i tjänstemannagruppen för strategisk kollektivtrafikplanering (SL/GFK) 
 Utskottet ansåg även att man ska försöka få till ett möte med SL:s koncernstyrelse. 
 
§ 4 
 
Kommande möten, tider. 
 
Följande tider beslutades för kollektivtrafikutskottets möten: 
31 augusti 
14 september 
5 oktober 
26 oktober 
16 november  
7 december 
Alla kl 15.00 – 17.00 i Lilla Kollegiesalen 
 
§5 
 
Övriga frågor 
 
Möte med SL:s centrala region den 3 september kl 09.00 – 12.00i SL:s lokaler på 
Arenavägen 27.  
Punkter att ta upp på dagordningen: 
? Cykel på tåg, cykelparkering vid stationer. 
? Bussterminaler  - Liljeholmen, Akalla och Kista 
? Dålig information ang förseningar på röda linjen, dåliga displayer. 
? Lidingö, Ropsten, Hjorthagen   - infartsparkering 
 
Övriga frågor meddelas sekreteraren så fort som möjligt. 
 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 
 


